
Zápisnica zo 04. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

 obce  Bešeňová 

konaného dňa 24. 05. 2012 o 18:00 hod. v Bešeňovej 

 

 
Prítomní: 

Podľa prezenčnej listiny  

 

 

Program: 

1.  Zahájenie   

2. Kontrola úloh 

3.  Správa o stave financií 

4. Thermal Park Bešeňová – investičná výstavba – pozvaný Dr. Nodari Giorgadze 

5. VZN 1/2012 o verejnom poriadku 

6.  Návrh VZN 2/2012 o poskytovaní opatrovateľskej služby 

7.  Projekčné akcie – možnosť výstavby nájomných bytov – pozvaný Ing. Milan Kuska, 

Ing. Ladislav Baráni  (Stavoindustria Liptovský Mikuláš a.s.) 

8.  Rôzne 

9. Diskusia - podnety od poslancov a občanov  

10.  Záver 

   

 

1./ Zahájenie 

Starosta obce privítal prítomných a oboznámil ich s programom. Prítomní boli 3 poslanci. 

Poslankyňa Vierka Tisoňová a Jaroslav Slušňák sa oneskorí. Pani kontrolórka je na materskej 

dovolenke – ospravedlnená. Navrhol 

  zapisovateľku:–  Mgr. Martina Hajasová 
   ZA:3  PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

 

overovateľov: –  Ing. Igor Nemec 

        ZA:2  PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 1 

 

                          -   Milan Paprčiak 

ZA:2  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 1 

 

 

2./ Kontrola úloh 

1./ IBV Sihoť SO 04 Splašková kanalizácie 3. Etapa cez VSR a. s. Ružomberok- zrealizovaná 

2./ Používanie obecného erbu na soc. sieti Facebook – čakáme na doručenie rozhodnutie 

z heraldického registra 

3./ Starosta poďakoval poslankyni Tisoňovej za prípravu Dňa matiek. Vyjadril spokojnosť 

s priebehom akcie. 

 

 

 

Pred bodom 3. Programu sa o 18.05hod. dostavil poslanec Jaroslav Slušňák. 

 



3./ Správa o stave financií, stave záväzkov a pohľadávok 

Podala pracovníčka Martina Hajasová. Správa o stave financií - prijatá bez pripomienok, 

priložená v prílohe. Starosta informoval poslancov, že 31. mája je 2 termín splátok DZN 

u právnických osôb. 

 

 

Bod 4 sa presúva na neskôr, z dôvodu oneskorenia Dr. Nodara Giorgadzeho. 

 

 

5./ VZN 1/2012 o verejnom poriadku  
Starosta predložil poslancom VZN 1/2012 o verejnom poriadku. Počas vyvesenia na úradnej 

tabuli neboli podané žiadne pripomienky. Starosta vyzval poslancov hlasovať za schválenie 

VZN 1/2012 o verejnom poriadku. 

ZA:4  PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

 

 

6./ Návrh VZN 2/2012 o poskytovaní opatrovateľskej služby 

Starosta predložil poslancom Návrh VZN 2/2012 o opatrovateľskej službe. Po prečítaní 

dôvodovej správy a informovaní o potrebe prijatia tohto VZN starosta vyzval poslancov 

hlasovať za schválenie Návrhu VZN 2/2012 o opatrovateľskej službe. 

 

ZA:4  PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

 

Pred bodom 7 programu o 18.25 hod. sa dostavila poslankyňa Viera Tisoňová. Poslanci sú 

v plnom počte. 

Bod 7 sa presúva, z dôvodu pozvania p. Ing. Zo Stavoindustrie Lipt. Mikuláš a. s. na 

19.00hod. 

 

8./ Rôzne 

1./ Ďalšie OZ sa bude konať vo štvrtok 28.06.2012. 

2./ Obecná akcia Deň detí sa bude konať 09.06.2012 na futbalovom ihrisku, zo strany 

poslancov bol návrh spojiť ho s Dňom otcov. Takže v doobedných hodinách bude prebiehať 

program pre deti a popoludní pre otcov. Za akcie zodpovední poslanci Jaroslav Slušňák 

a Viera Tisoňová.  

Obecná akcia Jánske ohne sa bude konať v sobotu 23.06.2012 – za akciu zodpovedný 

poslanec Milan Protuš. 

3./ Starosta informoval o prebehnutom audite účtovnej uzávierky za rok 2011. Po prečítaní 

vyjadrenia auditora Ing. Fiantu pochválil prácu účtovníčky Soni Čavojovej. 

4./ KTV – pracovníci Tes Media vymenili na zariadení zosilovače a zariadenia na spustenie 

internetu káblom. Do konca júna 2012 by mal byť na skúšku internet v obci spustený. OZ 

odporúča vyžiadať od Tes Media propagačný text pre občanov a na www stránku. 

5./ Dostavil sa Ing. Maroš Salva a požiadal starostu a poslancov o možné zaradenie do 

programu aby poslancom priblížil problém k prevádzke firmy Good Pellets s.r.o. – výroba 

peletiek, ktoré je v blízkosti jeho rodinného domu. Starosta s poslancami súhlasili - p. Salva 

oboznámil poslancov o padaní pilín za 8 hodín prevádzky, predložil poslancom fotografie. 

Sťažoval sa na zapáchajúci modrý dym.. Taktiež v noci údajne navážajú piliny, čím 

spôsobujú hluk. Žiadal obec v zmysle stav. zákona o denné pokutovanie, nakoľko prevádzka 

funguje bez povolenia. Poslanci sťažnosť Ing. Salvu zobrali na vedomie. OZ odporúča 

starostovi obce požiadať stavebný úrad o vykonanie štátneho stav. dohľadu v prevádzke Good 

Pellets s. r. o. 



4./ Thermal Park Bešeňová – investičná výstavba – pozvaný Dr. Nodari Giorgadze  

O 19.00 hod. sa dostavil Dr. Nodari Giorgadze. Po privítaní a zoznámení s poslancami ho 

starosta požiadal o prezentáciu investičného zámeru rozšírenie Thermal Parku Bešeňová 

GINO Paradise 1. Etapa. Podľa situačnej mapy Dr. Giorgadze oboznámil poslancov 

s realizáciou a so zámerom dokončiť 1. etapu v auguste 2012. Poslanci sa informovali 

ohľadom odvodnenia svahov pri novovzniknutej odstavnej ploche na prístupovej ceste poza 

kostol. Dr. Giorgadze ich ubezpečil, že pri realizácii bude dodržiavať všetky stavebné normy 

a vybuduje príslušné odvodnenie svahov. Starosta sa aj v mene poslancov poďakoval Dr. 

Giorgadzemu za účasť a všetci sa rozlúčili. 

 

 

7./ Projekčné akcie 

Starosta privítal Ing. Kusku a Ing. Barániho z firmy Stavoindustria Liptovský Mikuláš a. s. 

Informoval poslancov o stretnutí so záujemcami o nájomné byty konanom v stredu 23.mája 

2012. Poslancom predniesol štúdie vystavaných bytov v okolitých obciach a situačný návrh 

zastavaného územia bytovkami. Požiadal zástupcov zo Stavoindustrie o poskytnutie 

informácii ohľadom postupu výstavby bytov a možnostiach financovania. Ing. Kuska 

informoval, že ako firma ponúkajú hotový produkt, t. j. Projektovú dokumentáciu, štúdie, 

výstavbu na kľúč – približne do roka kolaudácia. Následne obec žiada Štátny fond rozvoja 

bývania o úver – s čím taktiež pomôžu. Informovali o priemernej ploche 1 bytu, ktorá musí 

byť 60m2, to znamená, že v jednej bytovke musia byť 1-2-3 izbové byty. Majiteľom pozemku 

musí byť obec. OZ berie všetky poskytnuté informácie na vedomie. Starosta poďakoval 

pánom za prezentáciu a poskytnutie informácií. 

 

9./ Diskusia - podnety od poslancov a občanov  

 

10./ Záver 
 

Bol prečítaný návrh uznesenia. 

 

 

Hlasovanie o prijatí návrhu uznesenia 

ZA:5  PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 
 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

Starosta obce  sa poďakoval prítomným za účasť, aktívny a konštruktívny prístup na rokovaní 

a ukončil  04. zasadnutie OZ v roku 2012.  

 

V Bešeňovej dňa  24.05.2012 

 

 

        Ing. Martin Baran 

            starosta obce 

 

Mgr. Martina Hajasová, zapisovateľka    .....................................  

 

Ing. Igor Nemec, overovateľ     ..................................... 

 

Milan Paprčiak, overovateľ     .................................... 



Uznesenie Obecného zastupiteľstva obce Bešeňová 

č. 04/2012 zo dňa 24.06.2012 

 

OZ SCHVAĽUJE 
1./ zapisovateľku:–  Mgr. Martina Hajasová 

 ZA:3  PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

 

2./ overovateľov: –  Ing. Igor Nemec 

        ZA:2  PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 1 

 

                         -   Milan Paprčiak 

ZA:2  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 1 

 

3./ VZN 1/2012 o verejnom poriadku 

ZA:4  PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

  

4./ Návrh VZN 2/2012 o opatrovateľskej službe. 

ZA:4  PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

  

OZ ZAMIETA 
 

 

OZ BERIE NA VEDOMIE 
1./ Kontrolu úloh z 3. zasadnutia OZ v roku 2012  

2./ Správu o stave financií 

3./ Ďalšie OZ sa bude konať vo štvrtok 28.06.2012 

4./ Obecná akcia Deň detí sa bude konať 09.06.2012 na futbalovom ihrisku spojená s Dňom 

otcov, zo strany poslancov bol návrh spojiť ho s Dňom otcov. Za akcie zodpovední poslanci 

Jaroslav Slušňák a Viera Tisoňová.  

5./ Obecná akcia Jánske ohne sa bude konať v sobotu 23.06.2012 – za akciu zodpovedný 

poslanec Milan Protuš. 

3./ Audit účtovnej uzávierky za rok 2011 vykonaný auditorom Ing. Pavlom Fiantom 

4./ KTV – výmena na zariadení (zosilovače a zariadenia na spustenie internetu káblom). Do 

konca júna 2012 by mal byť na skúšku internet v obci spustený.  

5./ Sťažnosť a podnety Ing. Salvu na prevádzku výroby peletiek firmy Good Pellets s. r. o. 

6./ Zámer a priebeh investičnej akcie rozšírenia Thermal Parku Bešeňová GINO Paradise 

Bešeňová – 1. Etapa. 

7./ Informácie zástupcov firmy Stavoindustria Liptovský Mikuláš a. s. týkajúce sa 

Investičného zámeru výstavby nájomných bytov. 

 

 

OZ ODPORÚČA 
OZ odporúča vyžiadať od Tes Media propagačný text pre občanov a na www stránku. 

OZ odporúča starostovi obce požiadať stavebný úrad o vykonanie štátneho stavebného 

dohľadu v prevádzke Good Pellets s. r. o. 

 
V Bešeňovej dňa  24.05.2012 

Ing. Martin Baran 

    starosta obce 


